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Miljøministerens besvarelse af Alm.del - spørgsmål nr. 113 stillet af Folketingets Miljø- og 
Planlægningsudvalg.

Spørgsmål 113 
Hvor stor en del af gyllen,  der udbringes i september, bliver udbragt med slæbeslanger uden at bli-
ve nedbragt umiddelbart efter?

Svar
Jeg har forelagt spørgsmålet for fødevareministeren, der har svaret følgende, hvortil jeg henviser:

”Gylle må ikke udbringes i september på ubevokset jord. Gylle udbragt på bevoksede arealer 

(Spørgsmål 112) nedbringes ikke efterfølgende” 


